
SPRAWOZDANIE Z PRACY BURMISTRZA 
W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI RADY MIEJSKIEJ WE FROMBORKU 

od 26 kwietnia 2012 r. do 28 czerwca 2012 r. 
 

Panie Przewodniczący Rady Miejskiej! 
Panie i Panowie Radni! 
Panie i Panowie Sołtysi! 

Szanowni Państwo! 
 

Sprawozdanie burmistrza składam Państwu za okres pomiędzy sesjami Rady Miejskiej tj. od                  
26 kwietnia do 28 czerwca 2012 r.  

W tym czasie wprowadziłam 5 zarządzeń: 

 Nr 30/2012 z 30 kwietnia 2012 r. w sprawie udzielenia nauczycielowi płatnego urlopu dla 
poratowania zdrowia; 

 Nr 31/2012 z 21 maja 2012 r. w sprawie zmian w budżecie na 2012 r.; 

 Nr 32/2012 z 28 maja 2012 r. w sprawie zmian w budżecie na 2012 r.; 

 Nr 33/2012 z 4 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia w 2012 roku cen biletów wstępu na miejski 
basen kąpielowy położony na działce nr 6/8 obręb nr 3 miasta Frombork; 

 Nr 34/2012 z 5 czerwca 2012 r. w sprawie określenia maksymalnego wynagrodzenia 
kierowników/dyrektorów jednostek budżetowych Gminy Frombork. 

 
Podpisałam 3 umowy notarialne: 

1. na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku nr 3 w mieście Fromborku przy ulicy Młynarskiej 
na rzecz Pana Piotra Gałka, zam. Frombork,                             

2. na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 w budynku nr 8 w mieście Fromborku przy ulicy Osiedle 
Słoneczne na rzecz Państwa Jadwigi i Jana Zima, zam. Frombork, 

3. na sprzedaż na rzecz Państwa Iwony i Mirosława Borowskich, zam. Frombork nieruchomości 
oznaczonych według ewidencji gruntów jako działki nr 127/26 i 28/9, 197/27 i 28/10 oraz 197/28                       
i 28/11, obręb 4 Frombork przy ulicy Basztowej z przeznaczaniem na zabudowę tych 
nieruchomości trzema garażami. 

 
A także ogłosiłam przetargi na: 

- sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 w budynku nr 12 w mieście Fromborku przy ulicy Osiedle 
Słoneczne (wolny po wyprowadzce Państwa Sielickich), 

- dzierżawę nieruchomości rolnych oznaczonych jako działka nr 27, obręb 8 miasta Fromborka 
(przy ulicy Elbląskiej) oraz nr 7/1 i 7/2 obręb nr 10 miasta Fromborka (przy drodze do Bogdan). 

Termin przeprowadzenia przetargów wyznaczono na dzień 6 lipca 2012 roku. 
 

Obecnie w sprawozdaniu przedkładam Państwu Radnym informację o rozstrzygniętych 
przetargach i trwających lub rozpoczynających się inwestycjach realizowanych przez Gminę 
Frombork, a także realizowanych projektach. Zwracam się również z prośbą do Państwa Radnych                     
o przekazywanie przedkładanych przeze mnie informacji Państwa wyborcom w Waszych Okręgach. 
Przecież to nasze wspólne dzieła. Może wtedy będzie mniej pytań i komentarzy mieszkańców. 

 
I. Zamówienie publiczne na wykonanie „Przebudowy stadionu miejskiego we Fromborku, etap II 

– wykonanie odwodnienia płyty stadionu i wymiana ogrodzeń” było prowadzone w trybie 
przetargu nieograniczonego. Termin składania ofert upłynął w dniu 7 maja 2012 r., wpłynęły                       
4 oferty. Cena najniższej oferty wyniosła 244.770 zł brutto. Cena najdroższej - 443.913,90 zł 
brutto. Wybrano ofertę Wodociągów Miejskich Spółka z o.o. z Braniewa. Cena wybranej oferty: 
244.770 zł brutto. Umowa z wykonawcą została zawarta w dniu 21 maja 2012 r. Termin 
wykonania inwestycji upływa z dniem 29 sierpnia 2012 r. Zadanie jest dofinansowane z Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 w ramach działania 4.1/413 „Wdrażanie 
lokalnych strategii rozwoju” PROW 2007 – 2013 dla małych projektów, tj. operacji, które nie 
odpowiadają warunkom przyznania pomocy w ramach działań Osi 3, ale przyczyniają się do 
osiągnięcia celów tej Osi”. 
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II. Zamówienie publiczne na wykonanie „Przebudowy ulic na Osiedlu Słonecznym we 
Fromborku z dojazdami do budynków, chodnikami i miejscami postojowymi oraz 
infrastrukturą techniczną, kanalizacją deszczową i oświetleniem ulicznym” było prowadzone 
w trybie przetargu nieograniczonego. Termin składania ofert upłynął w dniu 1 czerwca 2012 r., 
wpłynęło 5 ofert. Cena najniższej oferty wyniosła 4.113.740,23 zł brutto. Cena najdroższej - 
5.709.957,20 zł brutto. Wybrano ofertę firmy EUROVIA Polska S.A. Bielany Wrocławskie                                 
z Kobierzyc. Cena wybranej oferty: 4.113.740,23 zł brutto. Umowa z wykonawcą została zawarta 
w dniu 26 czerwca 2012 r. Termin wykonania inwestycji upływa z dniem 31 października 2012 r. 

 

III. 13.06.2012 r. ogłosiłam przetarg nieograniczony na „Frombork: Ubezpieczenie mienia                              
i odpowiedzialności Zamawiającego w zakresie: Ubezpieczenie mienia od ognia i innych 
zdarzeń losowych, Ubezpieczenie mienia od kradzieży z włamaniem i rabunku oraz od 
kradzieży zwykłej, Ubezpieczenie sprzętu elektronicznego od wszelkich ryzyk, 
Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej, Ubezpieczenie szyb od stłuczenia, 
Ubezpieczenie następstw nieszczęśliwych wypadków, Ubezpieczenie komunikacyjne”. 
Termin składania ofert upłynął 26.06.2012 r. W wyznaczonym terminie wpłynęła 1 oferta na kwotę 
102.993 zł brutto. Obecnie trwa analiza złożonej oferty. 

  
IV. 28 czerwca 2012 roku został zakończony  montaż urządzeń zabawowych  na terenie Osiedla 

Słonecznego we Fromborku. Plac zabaw został ufundowany przez firmę NIVEA jako nagroda dla 
mieszkańców Fromborka za licznie oddawane głosy w ogólnopolskim, internetowym konkursie pn. 
„100 placów zabaw na 100 lat NIVEA”. Przypomnę, że w 2011 roku Gmina Frombork została 
jednym z laureatów IV etapu tego konkursu.  Nowy plac zabaw ma powierzchnię ok. 325 m2, na 
której znajdują się m.in.  wieloelementowe zestawy zabawowe, element sprawnościowy,  
huśtawki,  bujaki sprężynowe, karuzela i piaskownica. W najbliższym czasie  teren zostanie 
ogrodzony  ze środków  Miasta i Gminy Frombork. Uroczyste otwarcie nowego placu nastąpi na 
początku sierpnia br. w czasie Dni Fromborka. 

 

V. Trwają prace przy kolejnym etapie remontu budynku Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku 
polegające na remoncie korytarzy z wymianą balustrady schodowej. 

 

VI. Gmina Frombork, jako organ prowadzący Zespół Szkół we Fromborku, złożyła wniosek                               
o udzielenie wsparcia finansowego w roku 2012 dla Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika 
w Zespole Szkół na dofinansowanie zadania w ramach Pilotażowego Rządowego Programu 
rozwijania kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie stosowania technologii informacyjno-
komunikacyjnych - „Cyfrowa szkoła”. 
 
Wniosek został złożony w terminie do dnia 30 kwietnia 2012 r. Całkowity koszt zadania w 
wysokości 130.738,72 zł. Kwota wkładu własnego w wysokości 32.872,64 zł. Wnioskowana kwota 
wsparcia to 97.866,08 zł. 
 
Ogółem w Polsce do konkursu wnioski złożyło aż 46 % organów prowadzących, które dotyczyły 
3.507 publicznych szkół podstawowych uprawnionych do złożenia takiego wniosku, tj. 27,1 %. W 
województwie warmińsko-mazurskim w ramach konkursu wnioski złożyło 35 % organów 
prowadzących. Dotyczyły one 100 publicznych szkół podstawowych, co stanowi zaledwie 19,7 %. 
Po dokonanej przez wojewodę warmińsko-mazurskiego kwalifikacji szkół do programu 
wylosowano 16 szkół, które wezmą udział w pilotażu. Szkoła Podstawowa w Zespole Szkół we 
Fromborku nie została wylosowana. 
 

VII. Gmina Sucha Beskidzka otrzymała dofinansowanie od Agencji Wykonawczej ds. Edukacji, Kultury 
i Sektora Audiowizualnego - Komisji Europejskiej na realizację zadania pn. „Różne kultury, 
jedna Europa” w ramach programu Europa dla Obywateli 2007-2013. Projekt realizowany był w 
dniach 21-25 czerwca 2012 r. w trakcie Dni Ziemi Suskiej. Celem projektu było stworzenie 
warunków do wspólnego spotkania przedstawicieli mieszkańców zaprzyjaźnionych miast: Suchej 
Beskidzkiej, Jaszbereny (czyt. Jasberyn), Ceriale i Fromborka oraz dyskusja na temat dalszej 
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współpracy i wymiany doświadczeń. Przewodniczyłam 16-osobowej delegacji z Fromborka                          
w składzie:  

Robert Markun – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
Jadwiga Pawluczuk – radna Rady Miejskiej, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
Janina Jachimowicz – kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Wioletta Kubiak – pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Henryk Horbacz – dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury 
Krzysztof Piotrowski – radny, pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury 
Małgorzata Czupajło – zastępca dyrektora Muzeum Mikołaja Kopernika  
Paulina Dudek – pracownik Muzeum Mikołaja Kopernika 
Hanna Turuta – pracownik SPSPZOZ we Fromborku 
Mirosława Zgórska – pracownik SPSPZOZ we Fromborku 
Teresa Podlasz – zastępca Skarbnika Gminy 
Alina Możeluk – pracownik UMiG, kierownik projektu z naszej strony  
Małgorzata Misiuk – pracownik UMiG 
Damian Krasiński – pracownik UMiG 
Andrzej Kalinowski – członek Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Kierowca 
 

Członkowie delegacji uczestniczyli aktywnie w dwóch spotkaniach panelowych dotyczących 
tematów: „Wykluczenie społeczne i starzenie się społeczeństwa” - przygotowaną przez MGOPS 
prezentację przedstawiła Pani Janina Jachimowicz i prezentację przygotowaną przez SPSPZOZ- 
Pani Hanna Turuta oraz „Współpraca międzypokoleniowa na płaszczyźnie kulturalnej” – 
prezentację MGOK Pan Henryk Horbacz, zaś prezentację Muzeum Mikołaja Kopernika - Pani 
Małgorzata Czupajło. Była to doskonała okazja do wymiany doświadczeń i opinii z przedstawicielami 
pozostałych miast biorących udział w projekcie, a także nawiązania współpracy. Podczas Suskich 
Spotkań z Folklorem i Dni Ziemi Suskiej każde z zaproszonych miast przedstawiło krótki program 
artystyczny. Frombork reprezentował radny Krzysztof Piotrowski. Po realizacji wszystkich 
zaplanowanych działań odbyło się spotkanie podsumowujące projekt.  

Minęło już 7 lat od momentu podpisania umowy z miastem Sucha Beskidzka. W tym czasie nasze 
jednostki organizacyjne rozpoczęły współpracę ze swoimi odpowiednikami w Suchej Beskidzkiej. 
Kontakty nawiązały też organizacje pozarządowe, a także jednostki samorządu województwa. 

Panie i Panowie Radni! 
Szanowni Państwo! 
Przez cały kraj przetacza się fala protestów nauczycieli, dla których brakuje godzin do pensum                     

w związku z drastycznie malejącą liczbą uczniów, a co za tym idzie, mniejszą ilością godzin                               
w arkuszach organizacyjnych szkół. 

Samorządy borykają się z wypłatą dużych sum z gminnej kasy na tzw. średnie. Ekonomia 
wymusza w związku z tym zmianę organizacji pracy szkół. 

Zmniejszająca się liczba uczniów - niż demograficzny - powoduje zmniejszenie subwencji 
oświatowej, która, przypomnę, idzie za uczniem, a nie za nauczycielem. 

Już jesienią ubiegłego roku, przedkładając Państwu Radnym informację o oświacie, wspomniałam 
o dużych wydatkach związanych z wypłacaniem dodatków uzupełniających średnie wynagrodzenie 
nauczycieli. Szczególnie duże kwoty wypłaciliśmy w grupie nauczycieli dyplomowanych. I tak 
przykładowo średnia w tej grupie za rok 2011 to kwota 5.525 złotych. 

Państwo Radni z Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych otrzymaliście do 
zapoznania się z tą tematyką korespondencję pomiędzy Związkami Zawodowymi nauczycieli                         
a organem prowadzącym z maja i czerwca 2012 r. Przedstawię Państwu odpowiedź organu: 
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Szanowni Państwo! 
O różnych wydarzeniach w mieście i gminie dowiadujecie się ze strony internetowej Urzędu 

Miasta i Gminy oraz z biuletynu "Wiadomości z Urzędu". 
Pokrótce zasygnalizuję tylko te ważniejsze, w których brałam udział: 
29 kwietnia w gronie delegatów uczestniczyłam w Zjeździe Wojewódzkim Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Olsztynie z udziałem wicepremiera Pawlaka. 
3 maja w gminnych obchodach Dnia Strażaka we Fromborku, zaś 6 maja w przekazaniu 

samochodu strażackiego dla OSP w Wielkim Wierznie, zakupionego ze środków samorządu dzięki 
przychylności Państwa Radnych. 

8 maja we Fromborku odbyły się Powiatowe Obchody Dnia Strażaka połączone ze świętem 
20-lecia powołania Państwowej Straży Pożarnej w Braniewie. 

25 maja spotkałam się w Olsztynie z Marszałkiem Województwa Warmińsko - Mazurskiego 
Panem Jackiem Protasem w sprawach rozwoju miasta i gminy Frombork. 

29 maja brałam udział w uroczystościach Jubileuszu 75-lecia urodzin księdza prałata 
Tadeusza Graniczki, proboszcza, naszego Honorowego Obywatela Fromborka. 

6 czerwca w uroczystych obchodach 10-lecia Centrum Młodzieży Caritas we Fromborku. 
12 czerwca w uroczystości odsłonięcia tablicy okolicznościowej oraz posadzenia dębu w 

dwusetną rocznicę przejazdu cesarza Napoleona przez Frombork, dokładnie 12 czerwca 1812 roku. 
W dniach 17-20 czerwca uczestniczyłam w Kongresie Gmin uzdrowiskowych w Szczawnicy, 

zaś w dniach 21-25 czerwca w realizacji projektu w naszym mieście partnerskim Sucha Beskidzka. 
Na temat realizacji projektu mówiłam w pierwszej części swojego sprawozdania. 
 
       Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 
        Krystyna Lewańska 
 
 
 
Frombork, 28 czerwca 2012    
  


